
  
Protokół Nr XXV 

 
 
z przebiegu obrad XXV sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 27 października 2004 r.  
 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 11,00 w Urzędzie Gminy Pabianice. 
 
Na ustawowy skład Rady Gminy 15 radnych , w sesji uczestniczyło 15 radnych , tj.  
 
 

1. Banaczek Mirosław 
2. Figiel Roman  
3. Gąsiorek Krzysztof 
4. Gryska Marek 
5. Kalinowski Henryk 
6. Kasperska Zdzisława  
7. Kelnerowski Józef 
8. Kraska Zygmunt 
9. Marchewka Stefan 
10. Muszczak Danuta  
11. Muszczak Marek 
12. Pielużek Bożena  
13. Sulej Grzegorz 
14. Stasiak Zbigniew  
15. Szafrański Henryk  

 
Lista obecności radnych stanowi zał . Nr 1 do protokołu obrad sesji .  
W sesji uczestniczyli zaproszeni goście tj. Komendant Powiatowy Policji w Pabianicach 
Zbigniew Kornelski, Kierownik III Rewiru Dzielnicowych w Piątkowisku Radosław Grabarz, 
W-ce Przewodniczący Rady Powiatu  W. Alwasiak , ze strony Urzędu Gminy Wójt Gminy 
Pabianice, W-ce Wójt Gminy E. Adamczyk, Skarbnik Gminy M. Nowicka, Sekretarz Urzędu 
J. Słubik, Radca Prawny Urzędu Gminy E. Janio oraz sołtys Gminy Pabianice obecni według 
załączonej listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 
przedstawiającej się w sposób zapisany poniżej. 
 
       1.  Forc Eugeniusz  

2. Fater Bożena  
3. Sulej Grzegorz  
4. Szafran Janina  
5. Szafrański Henryk 
6. Owczarek Teresa  
7. Komorowski Wiktor 
8. Madaj Stefan 
9. Szczesik Andrzej 
10. Lewandowski Wacław  
11. Burda Józef 
12. Nowak Mirosław 
13. Rychłowska Cecylia  
14. Kowal Mariola  
15. Baran Andrzej 
16. Pietrasiak Tadeusz 



17. Szczerkowski Krzysztof  
18. Urbańska Mariola . 

 
 

Ad. pkt. 1. 
 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy S. Marchewka, który powitał 
przybyłych i przedstawił proponowany porządek obrad XXV sesji Rady Gminy Pabianice. 
 
 

Ad. pkt. 2. 
 
Porządek obrad został podjęty w głosowaniu jednogłośnie przedstawia się w sposób 
następujący: /zał nr 3 do protokołu/ 
 

1. Otwarcie obrad  XXV sesji. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z  XXIV sesji Rady Gminy. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Informacja Wójta Gminy  o pracy między sesjami.  
6. Informacja Przewodniczących Komisji  o pracy między sesjami. 
7. Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego wraz z bezpieczeństwem ruchu  

            drogowego w Gminie Pabianice w latach 2003 –2004 porównawczo za III kwartały  
8. Przyjęcie podstawowych wskaźników do opracowania budżetu Gminy Pabianice  
      na 2005 r.  
9. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji. 
10. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a/ powołania doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej i ustalenia składu osobowego, 
b/ powołania Przewodniczącego Komisji Inwentaryzacyjnej, 
c/ nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Pabianice. 

     11. Interpelacje i zapytania. 
     12.  Wolne wnioski i sprawy różne. 
     13. Odczytanie i przyjęcie wniosków złożonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 
     14. Zamknięcie obrad sesji.  
 

Ad. pkt. 3. 
 
Protokoł z XXIV sesji Rady Gminy został przyjęty przez Rade bez uwag i poprawek 
w głosowaniu jednomyślnie. 
 
 

Ad. pkt. 4. 
 
Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano radnych. Danutę Muszczak i J. Kelnerowskiego. 
       
Skład Komisji został zatwierdzony w głosowaniu – jednomyślnie.  
 

Ad. pkt. 5. 
 
Wójt Gminy przedłożył informację o pracy między sesjami.  
Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu i przedstawia się następująco: 
 



INFORMACJA WÓJTA GMINY PABIANICE 
O PRACY MIĘDZY SESJAMI RADY GMINY 

W OKRESIE OD  30 WRZEŚNIA DO 26 PAŹDZIERNIKA 2004 R. 
 

 
W zakresie gospodarki komunalnej 
 
1/  Utwardzono pobocze drogi przez wieś Gorzew płytami chodnikowymi – wartość 
wykonanych prac 14.700 zł brutto. 
 
2/ Dokonano remontu drogi Bychlew – Jadwinin klińcem za kwote 16.000 zł 
 
3/ Wykonano ogrodzenie od strony ulicy przy Agronomówce w Górce Pabianickiej. 
 
4/ Wykonywano bieżące roboty na drogach tj.wykaszanie i czyszczenie poboczy dróg z 
chwastów i odrostów. 
 
5/ W dniu 19 października odbyło się spotkanie z firmą „Ekoregion”, na którym omawiano 
zgodnie z uchwalonym planem ochrony środowiska odbiór z ternu gminy innych odpadow 
niż komunalne – niebezpiecznych, wielkogabarytowych.  
Firma ta  od 1 .X. odbiera stałe odpady komunalne z gminy Pabianice.  
Z budżetu gminy nie ponosimy już żadnych kosztów za świadczone usługi przez Ekoregion.  
Poprzednio usługi te świadczył ZGKiM z Pabianic i z budżetu gminy dopłacaliśmy do tych 
usług. 
 
 
W zakresie kultury 
 
1/ Od początku października br rozpoczęły się zajęcia wokalno-aktorskie w Gimnazjum w 
Piątkowisku, zajęcia dwóch sekcji fotograficznych w Bibliotece w Piątkowisku i w Szkole 
Podstawowej w Bychlewie. 
 
2/ W Szkole Podstawowej w Bychlewie utworzono gminny chór dziecięcy. 
 
3/ W dniu 12.X. odbyło się posiedzenie Gminnej Rady Kobiet. na którym rozstrzygnięty 
został konkurs „Więcej warzyw, owoców i kwiatów” 

 
W zakresie  oświaty 

 
1/ W dniu 7 października odbyła się narada dyrektorów szkół gminnych, na której omówiono 
sprawy dotyczące m.in. żywienia i dożywiania dzieci w szkołach, stypendiów dla uczniów 
zdolnych, dowożenia uczniów niepełnosprawnych, ponadzakładowego układu zbiorowego 
pracy dla pracowników nie będących nauczycielami, a także organizacji obchodów Dnia 
Edukacji Narodowej. 

 
2/ W dniu 14 października  w szkołach odbywały się uroczystości związane z Dniem 
Edukacji Narodowej. Z tej okazji Wójt przyznał nagrody nauczycielom jako wyraz uznania i 
szacunku dla pracy pedagogów w kształtowaniu wiedzy i postaw dzieci   i młodzieży naszej 
gminy. 
       
3/ W dniu 19 października  Wójt podpisał porozumienie ze Związkami Zawodowymi        
pracowników oświaty w sprawie podwyżek płac dla pracowników administracji  i obsługi w 



Gminie Pabianice. Płace wzrosną o 1 % wynagrodzenia brutto  od dnia 1.09.04r.. Potrzebne 
środki do wypłaty podwyżek zagwarantowane są   w budżetach szkół. 

 
 
 
W zakresie ochotniczych straży pożarnych 
 
W dniu 18.X. Wójt Gminy uczestniczył w spotkaniu Zarząd Gminnego OSP w Janowicach, 
na którym dokonano oceny realizacji zadań w zakresie ochrony ppoż. , gotowości bojowej i 
zabezpieczenia mienia przez jednostki OSP. 
 
W zakresie sportu i kultury fizycznej  
 
W dniu 10.X. odbyły się obchody 55-lecia Ludowego Klubu Sportowego „Orzeł” w 
Piątkowisku połączone z festynem 
 
Ponadto Wójt Gminy uczestniczył w uroczystej sesji Rady Miasta Pabianice w dniu 9 
października 2004 r., na której nadano miastu Pabianice patronat św.Maksymiliana Marii 
Kolbego. 
 
Na podstawie materiałów Urzędu Gminy  
opracowała: J.Słubik  
 
Wójt poinformował także o kosztach utrzymania ośrodków zdrowia na terenie Gminy 
Pabianice tj. Ośrodka Zdrowia w Pawlikowicach i Ośrodka Zdrowia w Petrykozach . 
 
 

Ad. pkt. 6. 
 
Przewodniczący Komisji poinformowali o pracy Komisji między sesjami.  
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja Rewizyjna odbyła dwa 
posiedzenia miedzy sesjami . Na jednym z nich dokonała kontroli działalności klubów 
sportowych na terenie Gminy Pabianice w zakresie gospodarowania funduszami przyznanymi 
z budżetu Gminy , działalności kulturalnej , sportowej i rekreacyjno wypoczynkowej na rzecz 
lokalnego środowiska . Na drugim posiedzeniu Komisja  opracowała protokoł pokontrolny z 
odbytej kontroli w powyższych tematach i zapoznała się z materiałami na najbliższą sesję 
Rady Gminy .  
Przewodnicząca  Komisji Rewizyjnej zapoznała Radę Gminy z wnioskami, które zawarła w 
protokole pokontrolnym z przeprowadzonej kontroli Ludowych Klubów Sportowych w dniu 
19.10.2004 r.  
Wnioski znajdują się w załączeniu do niniejszego protokołu i stanowią załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej poinformował, że 
Komisja Samorządowo-Społeczna odbyła 1 posiedzenie, na którym zajmowała się stanem 
bezpieczeństwa i porządku publicznego wraz z bezpieczeństwem ruchu drogowego w Gminie 
Pabianice w latach 2003 –2004 porównawczo za III kwartały, zajmowała się wypracowaniem  
       
 



stanowiska w sprawie budynku starej szkoły w Pawlikowicach, ośrodka zdrowia w 
Pawlikowicach oraz terenu służącego ds. rekreacji i sportu w Janowicach , omówiła projekty 
uchwał na XXV sesję Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo- Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska  
M. Gryska poinformował, że Komisja, której przewodniczy odbyła między sesjami 1 
posiedzenie , na którym dokonała podsumowania kontroli z miesiąca września dot. obiektów i 
placówek należących do Gminy Pabianice, wypracowała wnioski do założeń projektu budżetu 
Gminy na rok 2005 , omówiła materiały na XXV sesję Rady Gminy.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy S. Marchewka zabierając głos poinformował, że 
odbył spotkanie z Przewodniczącymi Komisji oraz Wójtem Gminy, na który została 
opracowana strategia pracy Rady do końca roku , podjęto decyzję  o obchodach święta 
niepodległości i odbyciu z tej okazji uroczystej sesji Rady Gminy i mszy św. dziękczynnej, 
Przewodniczący poinformował także o odbytej ze swej strony pracy w terenie gminy. 
 

Ad. pkt. 7. 
 
Informację  na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego wraz z bezpieczeństwem 
ruchu drogowego w Gminie Pabianice w latach 2003 – 2004 porównawczo za III kwartały 
przedłożył Kierownik III Rewiru Dzielnicowych w Piątkowisku  R. Grabarz.  
Informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu . 
    
W dyskusji głos zabrał Przewodniczący  Komisji Samorządowo- Społecznej i Organizacyjnej 
H. Kalinowski , który przytoczył wniosek z posiedzenia Komisji , której przewodniczy, 
między innymi poprawy stanu bezpieczeństwa ruchu drogowego poprzez spowodowanie 
uczestnictwa pracownika Urzędu Gminy desygnowanego przez Wójta Gminy do pracy w 
Komisji bezpieczeństwa ruchu drogowego działającej przy Starostwie Powiatowym w 
Pabianicach zawsze wtedy , kiedy będą podejmowane i omawiane sprawy dotyczące terenu 
gminy Pabianice . Ponadto wniosek dotyczący rozszerzenia współpracy między 
dzielnicowymi , a radnymi i sołtysami z terenu gminy Pabianice.  
Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na to , aby Komisja Uchwał i Wniosków powołana na 
XXV sesji Rady Gminy wnioski te przyjęła do swojego protokółu.  
 
Sołtys wsi Szynkielewa C. Rychłowska poinformowała, że na terenie wsi Szynkielew są 
bezdomni  ludzie, którzy koczują  w szałasie na polu, z tego to powodu mieszkańcy są pełni 
obawy tej sytuacji. Jest to problem zgłoszony już wcześniej  przez sołtysa do policji. 
 
Następnie Przewodniczący Rady S. Marchewka zabierając głos nawiązał do sesji z roku 
ubiegłego poświęconej również bezpieczeństwu  na naszym terenie i wyraził słowa 
podziękowania za prawidłowy i bezpieczny dowóz naszych dzieci do szkół, przeszkolenie za 
pośrednictwem policji osób , które czuwają nad bezpieczeństwem dzieci w trakcie dowozu. 
Uległa poprawie także sytuacja przystanków w miejscach gdzie oczekują dzieci na autobus 
szkolny, w dalszym jednak ciągu pozostaje problem prawidłowego  oznakowana dróg na 
terenie naszej gminy w niektórych newralgicznych miejscach np. w Piątkowisku na łuku  
drogi  brak jest prawidłowego oznakowania poziomowego i przejścia dla pieszych , a także na 
drodze wojewódzkiej w Porszewicach brak przejścia dla pieszych. 
 
Komendant Powiatowy Policji Z. Kornelski zabierając głos poinformował , że jeżeli chodzi o 
prawidłowe bezpieczeństwo ruchu drogowego i zastosowanie wszelkich oznakowań 
zgłaszanych przez radnych, to są to sprawy na bieżąco pilotowane przez kompetentnego 



pracownika policji, zgłaszane do zarządców dróg na piśmie także . Jednak realizacja  zależy 
w głównej mierze od zarządcy dróg.  
Jeżeli chodzi o aktywizację współpracy z sołtysami to każdy dzielnicowy utrzymuje kontakt 
bezpośredni, jednak jeżeli chodzi o udział w spotkaniach rad sołeckich, czy też zebraniach 
wiejskich , dzielnicowy musi być poinformowany o takowym i zaproszony na nie. 
Jeżeli chodzi o poprawę bezpieczeństwa ruchu drogowego w miejscach, o których wspomniał 
Przewodniczący Rady / Porszewice, Piątkowisko /  ponownie wystosowany zostanie monit w 
tej sprawie z KPP do zarządców dróg. Komendant zwrócił uwagę również na działania takie 
jak prewencja w przypadkach  bezpieczeństwa ruchu drogowego, szczególnie rozpoczynając  
od najmłodszych . Przynosi to korzystne efekty.  
 
Kierownik III Rewiru Dzielnicowych R. Grabarz zabierając głos odniósł się do wypowiedzi 
sołtys wsi Szynkielewa w sprawie bezdomnych koczujących w szałasie na terenie 
miejscowości Szynkielew. Poinformował, że jest to sprawa znana już policji. ludzie ci są pod 
nadzorem policji, proponowany jest im ośrodek Monaru, a co do jednego z obywateli, który 
jest cudzoziemcem wystąpiono z wnioskiem o deportację. Jednak w polskim prawie nie ma 
przepisu, który zmusiłby tych ludzi do opuszczenia tego miejsca  jeżeli nie ujawni się wobec 
nich przestępstwa . Funkcjonariusze Policji zastosowali jednak wobec nich stały nadzór.  
Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
Na zakończenie Przewodniczący Rady  podziękował przedstawicielom Policji za współpracę 
z naszą gminą i życząc sukcesów w pracy zawodowej. 
 
 

Ad. pkt. 8. 
 
W temacie dot. podstawowych wskaźników do opracowania budżetu Gminy Pabianice na 
2005 r. głos zabrała Skarbnik Gminy M. Nowicka, która przedstawiła następujące  wskaźniki 
do planowania budżetu na 2005 rok 
 
„I Do ustalenia dochodów budżetu Gminy Pabianice na 2005 rok proponuje się przyjąć: 

1. Wielkość subwencji zgodnie z wytycznymi Ministerstwa z Finansów. 
2. 2. Dotacje na zadania zlecone – zgodnie z planem wielkości subwencji Urzędu 

Wojewódzkiego. 
3. Udziały w dochodach budżetu Państwa zgodnie z planowanymi wielkościami 

wykazanymi przez Ministerstwo Finansów . 
4.  Dochody własne Gminy ustalić: 

 
a/ na podstawie zrewaloryzowanych stawek podatkowych określonych na 2004 rok o 
wskaźnik nie przekraczających 4 %  
b/ podatek rolny wyliczyć zgodnie z obowiązującymi przepisami  
c/ wpływy z opłat za sprzedaż wody z wodociągów wiejskich przy niezmienionej stawce za 
wodę przyjąć na poziomie wykonania za 2004 rok 
d/ wpływy z opłat za wydawanie zezwolenia na przyłącza wodociągowe na podstawie 
wykonania biorąc pod uwagę lata 2003 i 2004  
e/ wpływy z podatku od spadków i darowizn oraz podatek od czynności cywilnoprawnych 
proponuje się przyjąć na podstawie  analizy wpływów biorąc pod uwagę lata 2003 i 2004  
 
II Do ustalenia wydatków przyjąć: 
wskaźnik rewolaryzacji 4 % w 2004 roku przy uwzględnieniu zmian organizacyjnych  tj.  
 
a/ rozliczenia funduszu płac we wszystkich działach budżetu  
b/ rozliczenia wydatków bieżących związanych z bieżącą działalnością administracyjną  



c/ pozostałe wydatki planować zgodnie z potrzebami jakie są stawiane do realizacji zadań w 
2005 roku przy uwzględnieniu wielkości podstawowych dochodów  
 
W dalszej części W-ce wójt Edward Adamczyk zabierając głos poinformował o planowanych 
wydatkach inwestycyjnych biorąc pod uwagę priorytety : 
-budowa sali gimnastycznej w Bychlewie,  

- inwestycje drogowe i remonty , realizując uchwałę w zakresie inwestycji 
wieloletnich / remont i modernizacja drogi w Górce Pabianickiej, 
zabezpieczenie nawierzchni drogi do Konina, budowa drogi Hermanów – 
Pawlikowice, Porszewice – Konin, utwardzenie drogi we Władysławowie, 
Rydzyny Dolne - rozpoczęcie poprzez odwodnienie rowu / 

- remont Domu Ludowego w Bychlewie,  
- remont strażnicy w Rydzynach, remont w strażnicy w Piątkowisku / 

zadaszenie tarasu/,  
- remont bieżące w placówkach oświatowych  
- inne remonty i inwestycje bieżące regulowane ze środków Gminnego 

Funduszu Ochrony Środowiska / utrzymanie zieleni, kanalizacja na osiedlu w 
Piątkowisku od ul. Parkowej w kierunku przepompowni. 

 
W dyskusji głos zabrał radny  M. Gryska, który nawiązał do posiedzenia Komisji 
Gospodarczo – Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska przed, która odbyła się przed sesją 
Rady Gminy i na której w–ce wójt E. Adamczyk informował, że w planie inwestycyjnym 
projektu budżetu ujęta jest też sprawa budowy łącznika w SP w Petrykozach. 
 
W – ce wójt poinformował, że jest to sprawa aktualna i jest to konsekwencja roku 2004. 
Ponadto W – ce wójt poinformował, że jeżeli będzie pozyskana zgoda właścicieli działek w 
Piątkowisku, będą też przeznaczone środki finansowe na  opracowanie planu szczegółowego 
zagospodarowania przestrzennego dla osiedla w Piątkowisku.  
 
Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono w związku z powyższym Przewodniczący Rady  
S. Marchewka postawił wniosek o przyjęcie przedłożonych priorytetów do budżetu gminy na 
rok 2005 do akceptującej wiadomości.  
Wniosek został przyjęty przez radnych poprzez aklamację . 
 

Ad. pkt. 9. 
 
Punkt dot.  udzielenia odpowiedzi na interpelacje nie był realizowany z uwagi na to, że nie 
zostały zgłoszone interpelacje na poprzedniej sesji.  
 

Ad. pkt. 10. 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków D. Muszczak kolejno przedstawiała projekty 
uchwał XXV sesji Rady Gminy.  
Pierwszym rozpatrywanym projektem  uchwały była uchwała w sprawie powołania doraźnej 
Komisji Inwentaryzacyjnej. 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków przedstawiła wnioski  Komisji Rady Gminy 
Pabianice tj. Komisji Gospodarczo-Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska i Komisji 
Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej, które do w/w Komisji proponują następujących 
radnych: M. Gryskę, R. Figla . H. Kalinowskiego, G. Suleja i Z. Kasperską .  
Wnioski zostały podjęte w głosowaniu jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXV163/2004 w sprawie powołania doraźnej Komisji Inwentaryzacyjnej została 
podjęta w głosowaniu jednogłośnie.  



Wójt Gminy H. Gajda  zaproponował do współpracy z Komisją  pracownika Urzędu Gminy 
p. M. Jędrykę.  
Kolejnym projektem uchwały była uchwała w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 
Komisji doraźnej Inwentaryzacyjnej .  
Radny H. Kalinowski na Przewodniczącego Komisji Inwentaryzacyjnej zaproponował 
radnego R. Figla.  
Wniosek został przyjęty jednogłośnie .  
Uchwała Nr XXV/164/2004 w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 
Inwentaryzacyjnej została podjęta w głosowaniu jednogłośnie.  
 
Kolejnymi rozpatrywanymi projektami uchwał były uchwały w sprawach nadania 
Honorowego Obywatelstwa Gminy Pabianice.  
Przewodniczący Rady Gminy S. Marchewka przypomniał radnym regulamin zatwierdzony 
Uchwałą Nr XX/190/2000 RGP dnia 27.10.2000 r. w  który m zapisane jest, iż kandydatów 
do odznaczenia medalem Honorowego Obywatela Gminy Pabianice można zgłaszać poprzez 
złożenie  wniosków  do Biura Rady Gminy Pabianice w ciągu czasu nieograniczonego / przez 
cały rok/ Następnie wnioski są opiniowane przez Komisję  Samorządowo-Społeczną i 
Organizacyjną Rady Gminy . Przypomniał również, kto może zgłaszać kandydatury. Była to 
odpowiedź na pytanie zadane wcześniej tj. na początku obrad niniejszej sesji przez sołtysa  
M. Nowaka . 
Następnie Przewodniczący Rady S. Marchewka odczytał kolejno projekty uchwał  w sprawie 
nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Pabianice, które dotyczyły osób takich jak:  
Wójta Gminy Pabianice H. Gajdę  
W-ce Wójt Gminy Pabianice E. Adamczyka. 
oraz sołtysów Gminy Pabianice Tadeusza Pietrasiaka, A. Barana, G. Suleja. 
 
Wszystkie złożone wnioski w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy 
Pabianice  zostały zaopiniowane pozytywnie przez Komisję Samorządowo Społeczną i 
Organizacyjną Rady Gminy i stanowią załączniki nr 7,8,9,10,11 do niniejszego protokołu .  
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do radnych Rady Gminy Pabianice w jaki 
sposób będą przeprowadzać głosowanie nad projektami uchwał w sprawach nadania 
Honorowego Obywatelstwa Gminy Pabianice. Regulamin nie precyzuje tej kwestii.  
Radna Z. Kasperska zabierając głos przypomniała , że dotychczas sprawy takie podejmowane 
były poprzez głosowanie tajne i dlatego stawia wniosek o przeprowadzenie głosowania 
tajnego w powyższej sprawie.  
Radny H. Kalinowski wnioskował, aby przeprowadzić głosowanie jawne nad powyższą 
sprawą. 
 
W związku z tym , że wynik głosowania nad zgłoszonymi wnioskami w sprawie zasad 
przeprowadzenia głosowania był równy / tj. 7 za i 7 przeciw w obydwu  przypadkach 
ponieważ w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych , radny Z. Kraska opuścił obrady sesji/ 
Przewodniczący Rady zarządził  przeprowadzenie głosowania tajnego w sprawie podjęcia 
uchwał zatwierdzających  kandydatów  do Honorowego Obywatelstwa Gminy Pabianice.  
 
Do Komisji Skrutacyjnej powołano następujących radnych: Z. Stasiaka, B. Pielużek, M. 
Muszczaka.  
Skład Komisji zatwierdzony przez aklamację. 
Komisja przyjęła sposób głosowania taki, iż przy kandydaturze  akceptującej radny  stawia w 
kratce  znak „X”, natomiast  przy kandydacie, którego nie akceptuje wpisuje  „0”. 
Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy, rozdała karty do głosowania, następnie po 
przeprowadzonym głosowaniu Komisja opuściła salę obrad w celu obliczenia głosów i 
sporządzeniu protokółu. 



 
W tym czasie Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji punktu 12 porządku obrad XXV 
sesji Rady Gminy Pabianice.  
Wolne wnioski i sprawy różne.  
Głos zabrał sołtys wsi Kudrowice, który zadał  pytanie, dlaczego nie ma stomatologa w 
ośrodku zdrowia w Petrykozach.  
Wójt w odpowiedzi poinformował, że lekarz stomatolog zatrudniony dotychczas rozwiązał 
umowę o pracę, od września trwają starania o pozyskanie innego lekarza stomatologa, jednak 
zależy to tylko i wyłącznie od Kierownictwa ZOZ w Pabianicach.  
 
Następnie Przewodniczący Rady S. Marchewka zapoznał Radę  Gminy z pismami jakie 
zostały wystosowane z Urzędu Gminy Pabianice w sprawie interpelacji zgłoszonej przez 
radnego Z. Kraskę w sprawie zawalonego mostu na rzece Dobrzynka w Szynkielewie oraz z 
pismami, które  wpłynęły do Urzędu Gminy w tej sprawie.  

- pismo znak 7040-12/04  z dnia 2004.09.16. z Urzędu Gminy Pabianice do 
Prezydenta Miasta Pabianic, 

- pismo znak 0719/3/04 z dnia 2004.09.16 z Urzędu Gminy Pabianice do 
Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Łodzi , 

- pismo znak GKII.7062/51/2917/04 z dnia 24.09.2004 skierowane z Zarządu 
Melioracji Wodnych w Łodzi do Wójta Gminy Pabianice, 

- pismo znak I-Łd- 6216/1810/369/2004 z Wojewódzkiego Zarzadu Melioracji i 
Urządzeń Wodnych w Łodzi z dnia 23.09.2004 skierowane do Urzędu Gminy 
Pabianice . 

 
Pisma znajdują się w załączeniu do interpelacji radnego Z. Kraski zgłoszonej na sesji dnia 
28.08.2004 r.  
W- ce Wójt E. Adamczyk w uzupełnieniu poinformował, że jesteśmy zdania , aby odbudować 
kładkę  na tym przejściu co umożliwi przejście na drugą stronę. Kładka ta służyłaby tylko dla 
pieszych i rowerzystów, a nie dla samochodów.  
 
 Następnym przedłożonym pismem było pismo  Firmy Bazagmin  w sprawie możliwości 
tworzenia dla zainteresowanych radnych własnej  strony internetowej , Przewodniczący 
poinformował, że w tej sprawie radni mogą zgłaszać  się do Sekretarz  Urzędu.  
 
Na salę obrad powróciła Komisja Skrutacyjna powołana przez Radę Gminy  do 
przeprowadzenia głosowania tajnego w sprawie wyboru kandydatów do odznaczenia 
medalem Honorowego Obywatela Gminy Pabianice .  
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej M. Muszczak odczytał protokół Skrutacyjny 
sporządzony przez Komisję po przeprowadzonym głosowaniu , który stanowi załącznik nr 12 
do niniejszego protokołu.  
Z protokołu wynika, że wszystkie zgłoszone kandydatury do nadania medalu Honorowego 
Obywatela Gminy Pabianice uzyskały poparcie większości  radnych.  
Uchwały w sprawach nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Pabianice stanowią  
załączniki nr 13,14,15,16,17 do niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący Rady podziękował Komisji Skrutacyjnej za pracę, pogratulował wybranym 
do odznaczenia medalem Honorowego Obywatela Gminy Pabianice, który będzie wręczany 
na uroczystej sesji Rady gminy Pabianice z okazji święta Niepodległości w dniu 11 listopada 
2004 r.  
 



Przewodniczący Rady  powrócił do realizacji pkt. 12 porządku obrad: wolne wnioski i sprawy 
różne i zapoznał Radę z pismem Nr US IB /16/04 z dnia 2004.10.15, które wpłynęło od 
Naczelnika Urzędu Skarbowego . Jest to informacja na temat realizacji postanowień art.. 24 h 
ust. o samorządzie gminnym dot. składania przez radnych oświadczeń majątkowych .  
/ ksero kopia pisma w załączeniu do niniejszego protokołu zał. nr 18.  
Wójt Gminy zapoznał Radę Gminy również z informacją dot. złożenia oświadczeń 
majątkowych przez pracowników Urzędu Gminy . 
Informacja stanowi zał. nr 20 do niniejszego protokołu . 
 

Ad. pkt. 13. 
 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała protokół Komisji uchwał i 
wniosków, który został przyjęty przez radnych przez aklamację. 
Protokół stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
 

Ad.. pkt. 14. 
 
Przewodniczący Rady Gminy S. Marchewka zamknął obrady XXV sesji Rady Gminy . 
 
 
 
 
      Obradom XXV sesji Rady Gminy  
      przewodniczył: 
      Przewodniczący Rady Gminy  
 
       Stefan Marchewka  
  
 
Protokół sporządziła ; 
 
Urszula Czerwonka  
 


